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Maandag 24 maart — KLJ Waregem 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Stef Tijtgat (JH Den Uitvlucht), Fien Lippens (JH Den Uitvlucht), Mathisse De Bakker (JH Den 

Uitvlucht), Brent Verbeke (JH Den Uitvlucht), Fons Vandevelde (JH Den Uitvlucht), Stan Lavaert (Chiro Dessel-

gem), Olivier Dewitte (Chiro Desselgem), Yann Vanmaele (Chiro Desselgem), Lennert Meerschman (Chiro Dessel-

gem), Viktor Vanmeerhaeghe (Chiro Gaverke), Fie De Langhe (Chiro Helena Libbrecht (Akabe Funk), Annelie Braet 

(Akabe Funk), Arno Vanmeerhaeghe (KLJ Waregem en Wimbo), Leontine Desloovere (Gewest Oe Est?!), Britt Van 

de Velde (Gewest Oe Est?!), Hanne Lefebvre (Chiro Nieuwenhove), Xander Demoor (Chiro Nieuwenhove), Gitta 

Vandenbulcke (Chiro Nieuwenhove), Evarist Desmet (Scouts Waregem), Nicolas Lyssen (Scouts Waregem), Arnaud 

Logghe (Scouts Waregem), Len Boone (Chiro Oetsjiekoetsjie), Dries Magherman (Chiro Oetsjiekoetsjie), Rune Mes-

siaen (Chiro Leieland),  Sander Vandeweghe (Chiro Leieland), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Lucas Desloovere 

(covoorzitter), Kamiel Tomme (covoorzitter),  Kobe Vandenbuerie (dagelijks bestuur Jeugdraad), Flor Coussement 

(Jeugddienst), Margot Desmet (Schepen van jeugd),  

Verontschuldigd: Jochem De Brandt (Jong CD&V), Jong VLD, Alicia De Waele (Dagelijks bestuur), Alana Welvaert 

(Dagelijkse bestuur), Speelpleinwerking De Speeldooze, JNM Leievallei  

Gespreksleiding: Kamiel Tomme (covoorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

Goedkeuring verslag vorige jeugdraad 

Kamiel (Covoorzitter): Het verslag van de vorige jeugdraad stond nog niet online op onze website, wel op deze 

van stad Waregem, maar we zullen het verslag anders volgende maand goedkeuren zodat iedereen het nog eens 

kan bekijken. 

 

Evaluatie 100 dagen 

Kamiel (Covoorzitter): Er zijn weer 100 dagen geweest, ook hiervoor werden  een aantal activiteiten georgani-

seerd, zoals de vrijdagochtend op de Markt door de Jeugddienst en de donderdagavond in Jeugdhuis Den Uit-

vlucht. Zijn er hier opmerkingen over? Hebben jullie dingen gehoord hierover? Leden die zelf 100 dagen hebben 

gehad?  

Stef (JH Den Uitvlucht): Wij als JH Den Uitvlucht hebben een feestje willen opzetten, maar er was niets van op-

komst. We stonden ook in contact met de andere cafés en ook daar was er heel weinig volk. Wij hebben dan be-

sloten om ons geld wat te sparen en gevraagd aan de deejay om rond 22u te stoppen met draaien. Daarna hebben 

we nog een instroom gehad van een deel de jeugd die niet meer op de trein geraakte omdat deze overvol zat. Tot 

middernacht hebben wij ze nog kunnen bezig houden. We hoorden van de zesdejaars dat het eigenlijk normaal is 

geworden dat zij elke dag tijdens die 100dagenweek drinken. Wij weten ook niet goed of we daar moeten op blij-

ven inspelen. We willen dit zeker wel nog doen voor Waregem maar ik denk gewoon maar wij met het jeugdhuis 

te veraf zitten van het station. We zouden wel iets kunnen organiseren maar dan op een andere locatie, dichter 

bij het station, wat misschien wel nog zou kunnen werken. Dat is onze mening hierover.  

Arnaud (Scouts): Ik heb zelf mijn 100 dagen gehad en wij zaten de maandag en dinsdag al in Bar Hermanos. De 

woensdag ben je al zodanig gekaterd dat je niet uitgaat. De donderdag is dat naar Gent gaan en op vrijdag op-

nieuw naar Hermanos.  

Flor (Jeugddienst): We merken inderdaad die tendens van een hele week 100 dagen. Wij vinden dit wel een rare 

tendens omdat je eigenlijk een week les verliest omdat niemand echt fris is. We hebben bierfietsen zien passeren 

in het centrum. Doorheen de week kregen we ook veel signalen van politie dat het luid ging, dat het laat was en 

dat er veel gedronken geweest is. Niet om in paniek te willen schieten maar misschien moeten we hierover eens 

in gesprek gaan met jongeren? De 100 dagen heeft zeker zijn plaats, maar we vinden een hele week wel heel veel. 
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Ik wil ook wel jullie gedacht hierover. Het viel wel heel hard op dat er donderdagavond niets meer was, want de 

voorbije twee jaar was er wel nog iets te beleven.  

Jonas (jeugddienst): Ik kreeg ook het gevoel van bepaalde opvoeders van Campus Hemelvaart dat zij toch ook 

niet staan te springen voor een hele week 100 dagen omdat andere leerlingen daar ook door gestoord worden.  

Flor: Wat is jullie gevoel hierover? Kijk gerust vanuit jullie eigen perspectief, als dit nog niet te lang geleden is, 

wat jullie gevoel daarover zegt.  Ik vind dit wel waardevol om een te bespreken met de jeugdraad.  

Britt (Gewest Oe Est): Op zich kan je daar weinig aan doen, bijvoorbeeld die bierkarren, als zij deze zelf bestel-

len…  

Flor: Je kan wel werken aan bewustwording bij zowel leerlingen als ouders. Als iedereen gewoon zegt dat alle 

laatstejaars dit doen, dan gaan ouders dit natuurlijk gewoon geloven. Tenzij er bijvoorbeeld een schrijven komt 

vanuit de school en de stad dat we proberen om die donderdag en vrijdag te bewaken zodat dit niet uitmondt in 

een week of twee weken feest, dan heeft dit misschien wel effect. Dit zal ook geen wereld van verschil maken. 

Het kan ook zijn dat jullie vinden dat wij ons als jeugdraad hier niet moeten mee bezig houden.  

Hanne (Chiro Nieuwenhove): Op zich maar 1 week op hun 6 jaar dat ze eens genieten van het einde. 

Britt: Is die week ook niet door de scholen zelf in de hand gewerkt? Ze mogen zich een hele week verkleden, een 

hele week feest op school, dus ergens ook logisch dat ze dan ook ergens anders verder feesten.  

Jonas: Ik geloof dat corona daar voor iets tussen zit, dat scholen toen ter compensatie een week ervan gemaakt 

hebben, maar er is nadien nooit meer van afgestapt.  

Flor: Het klopt dat leerlingen hierdoor iets meer ruimte hebben gekregen, waardoor ze beslissen om ook die ruim-

te in te pakken. Je kan erover discussiëren of dit oké is of niet. 

Arnaud (scouts): Ik zit in het VTI en daar wordt dat allemaal niet gedaan.  

Dries (Chiro Vijve): In Groenhove doen er sommigen mee aan dat verkleden, anderen vinden dit belachelijk. In 

het Groenhove worden 100 dagen in elk geval veel kleiner gevierd. Ik denk dat het enkel het College en Hemel-

vaart is die zich allemaal verkleden.  

Flor: We gaan dit sowieso meenemen naar de evaluatie met de scholen. De petjes, worden deze gedragen? De 

ochtend zelf hadden er wel nog redelijk wat hun petje aan. 

Stef: Ik vind wel dat je dat verkleden niet mag afpakken omdat dit ook iets is voor de jongeren om naar uit te kij-

ken. 

Flor: Dat is een schoolaangelegenheid, daar gaan wij ons niet in moeien. We nemen het nemen naar de evaluatie. 

Voor alle duidelijkheid, willen hierbij niet het gevoel opwekken dat we dingen willen afnemen maar we willen wel 

in gesprek gaan met de scholen om te bekijken of dit werkbaar blijft op die manier.  

 

Vorming evenementen organiseren. 

Kamiel: Zoals we in de nieuwsbrief hebben gezegd, heeft de jeugddienst een presentatie in elkaar gestoken over 

hoe je iets organiseert en welke documenten je hiervoor moet invullen. 

Flor geeft uitleg bij de presentatie over o.a. de activiteitenfiche, communicatie, handige websites, enz.  

De volledige presentatie kan je terugvinden via www.waregem.be/jeugdraad onder ‘documenten en verslagen’. 

Indien hier nog vragen over zijn, mag je altijd contact opnemen met de jeugddienst.  

 

Schepenkwartiertje 

Margot Desmet (Schepen van jeugd):  

⚫ Stad Waregem bestaat 25 jaar dit jaar en er bestaat een reglement waarbij je een subsidie van 250 euro kan 

krijgen als je een evenement organiseert rond 25 jaar stad Waregem. Het moet wel een nieuw evenement 

zijn, niet iets dat je jaarlijks organiseert. Het hele jaar door kan deze toelage aangevraagd worden. Wees cre-

atief zodat het past in het thema en dan gaan we soepel deze subsidie toekennen. https://

www.waregem.be/25jaarstad/projectaanvraag-25-jaar-stad 

⚫ Daarnaast viert ook Zwembad De Treffer feest dit jaar, het zwembad bestaat 50 jaar. Het weekend van 23 mei 

zal er heel wat te doen zijn in het zwembad. De vrijdagavond is er een soort van balletshow in het water met 

licht en geluid. Dus hou zeker de socials van Waregem Sport in de gaten als je er graag bij bent. Je zal ook de 

http://www.waregem.be/jeugdraad
https://www.waregem.be/25jaarstad/projectaanvraag-25-jaar-stad
https://www.waregem.be/25jaarstad/projectaanvraag-25-jaar-stad
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kelders van het zwembad kunnen bezoeken, je zal kunnen eendjesvissen,…  

⚫ Elke vereniging heeft van mij ook een mail gekregen zodat jullie mijn contactgegevens hebben en ook met een 

aanbod om eens langs te komen bij jullie of om eens samen te zitten.  Dat is zeker geen verplichting, maar als 

je met iets zit en je wil een gesprek, aarzel niet om mij te contacteren. 

⚫ Voor de cultuurliefhebbers loopt er een hele leuke tentoonstelling van Be-Part in de Schakelbox over vliegtui-

gen. Het is heel toegankelijk, het zal velen onder jullie wel interesseren. Het is eens iets anders. Misschien 

spot je wel BV’s. Lise Feryn en Aster Nzyimana waren op de opening van de tentoonstelling.   

 

Stef: wij zouden graag voor ‘Dag van de buren iets organiseren, met wie kunnen wij best contact opnemen?  

Schepen Margot: Best mailen naar dienst feestelijkheden.  

Flor: Je kan hiervoor ook een feestcheck aanvragen. 

 

Nieuwe aankopen uitleendienst jeugd 

Er werden offertes opgevraagd bij drie leveranciers voor een vouwtent (zwart, geen opdruk) van 3 op 6 meter en 

voor een mengpaneel met 24 kanalen om live muziekgroepen te versterken, inclusief flightcase.  

De offertes worden vergeleken en besproken.  

 

De voorkeur van de jeugddienst gaat uit naar de offerte van Bekafun voor het mengpaneel voor de aankoopprijs 

van 1932,61 euro.  

Voor de vouwtent gaat de voorkeur naar de offerte van Above & Beyond voor de aankoopprijs van 2150,07 euro.  

De jeugdraad volgt het aankoopvoorstel van de jeugddienst en geeft positief advies voor de aankoop. 

 

  

Varia  

Flor: Ik heb een aanbod gekregen van CC De Schakel. Zij organiseren het Ruisfestival en op zaterdag 29 maart bie-

den ze een gratis activiteit aan van 14.00u. –16.00u. om je eigen ’tiny house’ te bouwen.  De doelgroep is leeftijd 

10-14 jaar. In principe is het is gratis voor verenigingen, maar voor wie inschrijft en toch niet opdaagt is er wel 

een ‘no-show’ prijs. Dat is gewoon om het fair te houden zodat De Schakel geen lesgevers moet betalen of extra 

kosten heeft doordat een vereniging niet komt.  

Er is ook zoiets in Waregem als de Minaraad, dit is een adviesraad die zich buigt over milieu-aangelegenheden. Je 

kan daar ook bij aansluiten als je wil. Ze zijn altijd op zoek naar jonge mensen die geïnteresseerd zijn in natuur 

en milieubeleid. Wie interesse heeft kan mailen naar milieu@waregem.be  

Is de schommel al weg bij Chiro Leieland? Die was echt kapot…  

Rune (Chiro Leieland): Ja, die is weg. 

Flor: Ik wou dat gewoon even checken, want deze moest dringend verwijderd worden. Zijn jullie al eens gaan 

spelen aan de wadi bij De Speelkoer, het nieuw verenigingslokaal waar vroeger de oude school stond?  

Rune: Nee, nog niet.  

 

Lennert (Chiro Desselgem): Onze deur is kapot, er zit nu een plaat in dankzij de stadsdiensten, maar het is wel 

vervelend omdat dit de enige ingang is van het gebouw en de sleutel via de bib wordt bijgehouden door de VB 

(volwassen begeleider). Wanneer zou de deur hersteld worden?  

Flor: Ik ga dit nog eens checken. 

Schepen Margot: Dat is zeker doorgegeven om te herstellen, daarom dat de sleutel een tijdelijke oplossing is.  

 

Stef: Vrijdag sluiten we ons jeugdhuis en gaan we naar de Dagdisco van de KSA en Flashback van Chiro Centrum 

om de verenigingen te sponsoren. Welkom om met ons mee te gaan! 

 

 

mailto:milieu@waregem.be
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Evenementen 

− Vrijdag 4 april: Jeugdreceptie voor het Waregemse jeugdwerk @ Foyer Schakelbox— 18.30u.—21.00u. met 

uitreiking prijs ‘Jongere van het jaar’ en ‘de Gouden Borstel’ + optreden van Vinnie Nelson (vanuit project 

P.O.L. van CC De Schakel = Professionele Ondersteuning van Lawaaimakers) 

− Vrijdag 18 april: Wazig X (technofeest) - JH Den Uitvlucht 

− Zaterdag 19 april: Minivoetbaltornooi + Afterparty— 10.00u. tot 1.00u.—Gratis inkom 

− Zondag 27 april: Pandora Aperowandeling—organisatie Akabe Funk—10.30u.—Provinciedomein De Baliekou-

ter Dentergem—Korte wandeling 6 euro, lange wandeling 12 euro—info: groepsleidingfunk@gmail.com  

− 22 mei: Eetfestijn (pasta) - organisatie Chiro Oetsjiekoetsjie—15 euro pasta à volonté—18.00u.  

− 4-5-6-7 juli: Ommegangsfeesten Chiro Desselgem—Gratis inkom 

− 19-20 juli: Vita’s Feestweekend— Graspleintje aan de kerk Nieuwenhove—Gratis inkom 

 

 

Datums volgende AV jeugdraad  

− 28 april: Jakkedoe    

− 26 mei: Chiro Leieland      

− 23 juni: Chiro Centrum 


